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Zápis ze zasedání Studentského parlamentu

12.03.2024 - Sinkuleho kolej

zápis provedli: Pavel Mašinda a Aleš Novák

začátek zasedání: 18:13

1. Schválení programu zasedání (vede: M. Jirmanová, typ: hlasování,

čas: 5 min.)

Program zasedání

1. Schválení programu zasedání (vede: Š. Tichý, typ: hlasování, čas: 5 min.)

2. Info z klubů (vede: Š. Tichý, typ: informace, čas: 15 min.)

3. Info z AS ČVUT (vede: zástupce AS ČVUT, typ: informace, čas: 10 min.)

4. Info z Centrály (vede: Š. Tichý, typ: informace, čas: 10 min.)

5. Delegáti ve Studentském parlamentu (vede: Š. Tichý, typ: hlasování, čas: 15 min.)

6. Schválení zápisu (vede: M. Jirmanová, typ: hlasování, čas: 5 min.)

7. Ekonomická činnost SHOW 2024 (vede: M. Vadlejch, typ: hlasování, 10 min.)

8. Kontrolní komise (vede: R. Selvek, O. Vafková, P. Valach; typ: informace; čas:

10 min.)

9. Rámcová smlouva s ČVUT (vede: M. Jirmanová, typ: diskuze, čas: dle potřeby)

10. Schválení žádosti o čerpání z Fondu projektů Strojárna žije (vede: K. Kobrlová,

typ:hlasování, čas: 10 min.)

11. Představení GJF a Klub Betlémská (vede: K. Pilná, typ: informace, čas: 15 minut)
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12. Různé (vede: M. Jirmanová, typ: informace, čas: dle potřeby)

TPPPPPPP (vede: M. Jirmanová, typ: nespecifikováno, čas: dle potřeby)

Parlament je nahráván se souhlasem všech přítomných.

1. Schválení programu zasedání (vede: Š. Tichý, typ: hlasování, čas: 5 min.)

Usnesení 2024-03-01:

Studentský Parlament Studentské unie ČVUT schvaluje program zasedání Studentského

parlamentu konaného dne 12.03.2024 zaslaného do konference Parlamentu dne

12.03.2024 v 18:14.

OHP: 12; 9:0:3 – Usnesení bylo přijato

2. Info z klubů (vede: Š. Tichý, typ: informace, čas: 15 min.)

Silicon Hill (M. Vadlejch): Blíží se Installfest. Zároveň se blíží termín SHOW, snažíme se

stihnout vytvořit kelímky. Vypadá to, že nám dopadne deal s EATONem, takže bude nové

školítko. Zároveň proběhl progres se smlouvami se Silicon gymem. Do budoucna se bude

asi rekonstruovat více bloků než jen 4, takže řešíme jak to bude se zástupce bloků. Pracuje

se na úpravách volebního řádu.

Pod-O-Lee (K. Pilná): Na minulém parlamentu nebyl, ale dnes je. Proto bych vám ráda

představila mého zástupce Martina Kuncla. Pracujeme na úpravách Stanov. Budeme

vydávat celou legislativní základnu klubu znovu. Plánujeme Mezibloky, kdo se chce přidat,

tak stačí napsat. Dále se vyměňovali hasičáky a probíhaly na nich kontroly.

Buben (D. Lysenko): Řešíme problém s Erasmáky, protože jsme měli několik

nespokojených ubytovaných se sociálním životem a problémy s porušováním čistoty

kuchyňky atd. Výsledek je, že problematika Erasmáků se bude v rámci SÚZ řešit mnohem
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přísněji. Snažíme se hledat nové aktivní, v současnosti máme 8 žádostí o aktivní členství.

Zároveň řešíme legislativu.

Masařka (): Nikdo není přítomen.

Sincoolka (K. D. Kopecký): Nejaktuálnější věc co se u nás děje, je tento parlament. O

přestávce budou párky na tácek s hořčicí, kečupem a chlebem. Párky jsou, protože jsem

zapomněl objednat chlebíčky.

Byly volby. Předsedou jsem byl jmenován já. Zítra plánujeme Retropárty, pokud máte

staré hadry, tak je vemte na sebe a přijďte. 23.1. jsme měli potopu, protože praskly trubky

v kotelně, v nižších patrech tak byla sauna.

Hlávkova kolej (P. Guľa): Nestalo se skoro nic. Příští parlament vás pohostíme my, na

adrese Jenštejnská 1.

Orlík (): Nikdo není přítomen.

Informují K. Pilná a D. Lysenko: Jsou v Polsku. Žijí a pokračují ve zlepšování sítě.

Fakultní klub BION (M. Verbovský): Rádi bychom se pochlubili, že u nás byl prezident

republiky Petr Pavel.

Někdo z davu: Asi zabloudil.

M. Verbovský: Máme hry na kolejích a příští týden bude ples. Je to moc fajn. Bude to v

kulturáku v Kladně. Bude stánek s pizzou. Lístek stojí 400 peněz. Chystá se tradiční

meeting s vedením a Kladenský Majáles.
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AVC ČVUT (): U nás se moc neděje. Brzy proběhne valná hromady. Změny

nepředpokládáme. Přes víkend budeme streamovat Baristu roku.

eFDrive (P. Mašinda): Proběhlo přivítání nového semestru a plánuje se green quiz.

BEST (V. Fišer): Proběhly menší akce. Prezentovali jsme se na iKariéře. Plánujeme letní

kurz.

FIT++ (M. Široký): Proběhly 3 akce. Fit párty. Deskovky na fakultě a workshop ve firmě EY

na téma AI. Plánujeme orienťák v kampusu a lan párty. Spolupracujeme s firmami a

snažíme se od nich získat další workshop nebo finanční dary.

ESN (M. Severa): Zúčastnili jsme se iKariéry. Proběhl buddy weekend a Kam kráčíš, kde

jsme vysvětlovali naše fungování. Do budoucna plánujeme meetingy.

STOH (): Nikdo není přítomen.

Informuje M. Kochman: Existují a tváří se spokojeně

Klub Čajovna (M. Oravkin): Začali jsme plný provoz v novém semestru. Od tohoto měsíce

platí zákon o ceně tabáků což nám zlehčuje život.

+/-FEL (T. Havel): Probíhaly výlety na póly Prahy. Zbývá poslední a to na východ. Budeme

na comic conu.

zaČVUTění (K. Polanská): Proběhlo winter edition.

GALIBI (D. Msallam): Proběhly klasické akce. Setkání a deskovky. Plánujeme trošku jiné

setkání kde bude workshop. Plánujeme také bowling a pálení čarodějnic.
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IAESTE (): Nikdo není přítomen.

Engineers Prague (T. Petrášek): Omlouváme se, že jsme neposlali výroční zprávu. Místo

toho jsme omylem vypracovali závěrečnou zprávu k FSP. Včera jsme vyhráli proti Ústí nad

Labem.

ESC (): Nikdo není přítomen.

Křesťanský klub (): Nikdo není přítomen.

Informuje M. Slávik: Spouštějí poplach na školítku a pořádali povedenou akci v čajovně.

3. Info z AS ČVUT (vede: zástupce AS ČVUT, typ: informace, čas: 10 min.)

O. Štorc: Děkuji za přivítání. Jsem Ondra Štorc z FITu. V senátu se stalo pár věcí. První byla

nominace studentů do rady pro vnitřní hodnocení. Dále jsme změnili volební řád. Hlavní

pro studenty je, že volby budou jednotné pro všechny fakulty a součásti.

K. Pilná: Volební řád musí být vydán MŠMT, takže to ještě chvilku bude trvat.

O. Štorc: Poslední věc je, že se budou konat doplňovací volby na FITu.

4. Info z Centrály (vede: Š. Tichý, typ: informace, čas: 10 min.)

A. Novák: Tento čtvrtek bude ples. kdo ještě nemá lístky, tak kupujte, protože zbývá

posledních pár míst. Takže pokud někdo váhá, tak koupit hned.

Další jsou Meziklubovky, které budou příští středu, pište pokud máte týmy. Mělo by to být

super. Bude to urbanisticky orientovaný běh.
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B. Goláňová: Bude výjezdko, už se můžete hlásit. Kapacita je 30 míst. Bude to 5. - 7.

duben.

O. Váňa: Chtěl bych připomenout FSP na hasiče a záchranku.

Na souboje fakult se podařilo podepsat malé memorandum s pivovarem Svijany, takže

budou nějaké ceny. Omlouvám se za domluvu s armádou dohoda musela být s jednou

jedinou osobou, která dostala povolávací rozkaz a na půl roku odjela. Příští měsíc

proběhne cross kampus a hledají se lidi, kteří by tam hlídali, je to za peníze.

Některé akce, které jsem dělal tak nebyly perfektní a nechodilo na ně tolik lidí. Z tohoto a

několika dalších důvodů jsem podal prezidentce rezignaci. Co chci dotáhnout je aplikace do

telefonu. Jinak budu normálně na emailu, ale nebudu fungovat tak, jako doteď.

Š. Tichý: Stále nám několik klubů neposlalo výroční zprávu, takže pořád čekáme.

Byla schůzka legislativní skupinky, kde se kromě podnětu k delegátům v parlamentu,

které budeme řešit v dalším bodě, řešili dále stanovy SU. Výstup byl poslán do konference

legislativní skupinky a parlamentu. Většinově jsme se shodli na tom, že jsme pro

rozvolnění úprav podmínek přijímání usnesení představenstev interních klubů i jinak než

pouze počtovým zpřísňováním přítomné nadpoloviční většiny. Aby však byl zachován

nějaký kontrolní proces, tak by si musel klub nechat takovou změnu schválit parlamentem.

Dále jsme se většinově na schůzce shodli, že podmínky vzniku a zániku členství v

jednotlivých klubech, které se již řešilo na schůzkách dříve, by mělo být uvedeno ve

stanovách, které u interních klubů schvaluje parlament. Stanovy SU se nebudou

schvalovat dnes, pravděpodobně to bude na příštím nebo přespříštím parlamentu.

Probíhá debata o změně stanov

5. Delegáti ve Studentském parlamentu (vede: Š. Tichý, typ: hlasování, čas:

15 min.)
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R. Selvek: Problém je v tom, že jsme na prvním parlamentu odsouhlasili na schůzi volitelů

delegáty za zájmové a kolejní kluby. Jeden klub nadhodil alternativní výklad stanov, kdy

musí být mezi delegáty alespoň 2 delegáti za externí kluby a 2 za zájmové kluby, tedy ne

dva celkově.Na tomto se nakonec shodla i legislativní skupina a KK. V tuto chvíli to

znamená, že nemáme správně namixované delegáty v parlamentu.

J. Čapek: Nemyslím, že máte pravdu. Ta spojka použitá byla nevhodně bez čárky, ale

nemyslím, že to znamená toto.

M. Slávik: V bodu e) je pak ale toto umocněno, protože se na to váže další bod, takže ta

češtinářská chyba není validní.

P. Valach:My jsme se pokusili dojít k tomu, co tím bylo myšleno.

J. Čapek: Podle mě ve stanovách je napsáno, že celkově mají být 2 kluby.

R. Selvek: Otázka, jestli mají být 2 a 2 kluby je uzavřená, protože se na tom shodla KK.

Takže teď se řeší co s tím budeme dělat.

M. Slávik: Před tím, než se bude o něčem hlasovat chci říct, že se měli skrutátoři ozvat na

schůzi volitelů. Nemůžeme nic řešit zpětně. Teď jsme v pohodě, jen v rozporu se

stanovami.

R. Selvek: Existuje klub, který se cítí tímto pohoršený. Takže je třeba toto řešit. To je

stanovisko KK.

M. Slávik: Takže KK se shodlo, že je nesprávně složený parlament.

R. Selvek: Ano, není možné to přejít, musíme to řešit.
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J. Čapek: A chceme řešit situaci tuhle, nebo aby ta situace nemohla do budoucna nastat?

R. Selvek: Je třeba řešit tuto situaci.

J. Čapek: Bavíme se tedy o úpravě stanov, nebo nových volbách?

R. Selvek:My chceme, aby se udělaly nové volby do Parlamentu před dalším

parlamentem. Jestli se změní stanovy je na vás.

K. Pilná:Můžeme vyřešit situaci teď na základě výsledků těch posledních voleb?

R. Selvek: Nemůžeme. Tím, že by ten klub, který si stěžoval dostal mandát, tak bysme

museli udělat druhé kolo, protože před ním byly kluby, které mají stejný počet hlasů, ale

není pro ně dostatečné množství mandátů. Podle stanov jsme se shodli, že je čistější,

abychom vyhlásili nové volby.

*Probíhá diskuse o volbách mandátů parlamentu

M. Jirmanová: Nezesložiťujeme to moc? Nebudeme na to koukat stejně?

R. Selvek: Kontrolní komise se shodla, že ne.

K. Pilná: Jak dlouho toto víme? Od konce ledna?

P. Valach: Není to tak, že to nechci řešit, ale je to třeba tomu dát rozumný čas.

Š. Tichý: Navrhuji aby se do příštího parlamentu uspořádala nová schůze volitelů.
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M. Slávik: Pojďme se shodnout jestli dáváme rollback na celou schůzi volitelů nebo jen na

tu část, která neproběhla správně.

R. Selvek: KK doporučuje dát rollback jen na tu část která neproběhla správně.

Probíhá neformální hlasování - Odhlasováno, že se budou brát v potaz nominace z ledna.

Usnesení 2024-03-02:

Studentský parlament Studentské unie ČVUT se po doporučení Kontrolní komise usnáší,

že poté, co bude upřesněn proces volby delegátů zájmových a externích klubů legislativní

skupinkou, proběhne před dalším řádným zasedáním Studentského parlamentu schůze

volitelů. Volit se bude mezi zájmovými a externími kluby, které své delegáty nominovaly

mezi 1. až 7. lednem 2024 včetně.

OHP: 13:7:0:6 usnesení bylo přijato

6. Schválení zápisu (vede: M. Jirmanová, typ: hlasování, čas: 5 min.)
*přeskakuje se na bod 11

Usnesení 2024-03-03:

Studentský Parlament Studentské unie ČVUT schvaluje zápis ze zasedání Studentského

parlamentu konaného dne 8.2.2024, který byl zaslán do konference Parlamentu dne

12.3.2024 v 20:32.

OHP: 13; 9:0:4→ Usnesení bylo přijato

7. Ekonomická činnost SHOW 2024 (vede: M. Vadlejch, typ: hlasování, 10

min.)

M. Vadlejch: Nevím, kdo by neznal SHOW na Strahově. Jedná se o studentský open-air

festival.
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M. Slávik: Všichni jste zváni, budeme posílat pozvánky a další náležitosti.

M. Kochman: Zváni jste všichni, jen někteří budou mít něco navíc.

M. Slávik: Budou se dávát pivenky, které pokud si koupíte 3 budete to mít levnější o 5

korun. Klasicky bude pivo a catering. Budeme shánět lidi, kteří nám pomůžou s organizací.

Více na stránkách. Jestli budete pomáhat, tak se můžete těšit na teambuildingy a odměny

v podobě triček a mikin a super nálada - navíc pomocníci konzumují zdarma.

M. Jirmanová:Máte nějaké dotazy k tomu?

D. Lysenko: A proč to vychází se shodkem 20 %?

M. Slávik:Modelujeme rozpočet tak, aby nám vyšla akce i v případě nepříznivého počasí.

Počítáme s tím, že budeme doplňovat EČ vlastními zdroji. Proto vychází záporná bilance.

P. Mašinda:Můžete nám prozradit, co bude za pivo?

M. Slávik: Bude přinejmenším stejně dobré jako každý rok.

P. Mašinda: Co jste měli minulý rok?

M. Vadlejch: Něco, co bylo minimálně stejně dobré jako rok předtím.

M. Slávik: Nebude jen jedno pivo, bude na výběr. Jestli víte, co bylo minule, tak bude to

samé nejspíš.

Usnesení 2024-03-03:
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Studentský Parlament Studentské unie ČVUT schvaluje ekonomickou činnost klubu Silicon

Hill SHOW 2024 zaslanou do konference Parlamentu dne 07.03.2024 v 08:58.

OHP: 13; 11:0:2→ Usnesení bylo přijato

8. Kontrolní komise (vede: R. Selvek, O. Vafková, P. Valach; typ: informace;

čas: 10 min.)

R. Selvek: Chtěli bysme shrnout závěrečnou zprávu. Máme 3 členy a dvěma končí

mandáty v tomto roce, takže bychom rádi, abyste navrhovali své členy. Měli jsme rušný

rok. Řešila se situace s +/-FEL, kde bylo špatně svolané představenstvo.

Dále jsme kontrolovali kluby. Musíte mít na stránkách zveřejněné základní údaje a zápisy.

Nepoužili jsme žádné opatření reaktivní povahy. Navštívili jsme všechny parlamenty

kromě jednoho.

P. Valach: Opatření reaktivní povahu znamená pozastavení přijatých usnesení.

Š. Tichý: Budete pokračovat dalším mandátem?

P. Valach: Já ne, ale ne protože by to nebylo zajímavé.

R. Selvek: Já mám ještě rok a půl, ale potom také ne.

P. Valach: Doufám, že se dostaneme v tomto roce k bližší kontrole klubů.
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9. Rámcová smlouva s ČVUT (vede: M. Jirmanová, typ: diskuze, čas: dle

potřeby)

M. Jirmanová: Ve čtvrtek je schůzka k memorandu a mělo by to být snad podepsáno tak,

jak je to schváleno minulým zasedáním parlamentu. Rámcová smlouva je pořád na

stejném bodě.

J. Čapek: Jak je to s memorandem?

M. Jirmanová: Stejně jako po minulém parlamentu.

10. Schválení žádosti o čerpání z Fondu projektů Strojárna žije (vede: K.

Kobrlová, typ:hlasování, čas: 10 min.)

K. Kobrlová:Máme zájem pořádat první ročník festivalu. V rámci bude vystoupení

několika studentských kapel, případně absolventů ČVUT. Zároveň bude doprovodný

program jehož součástí budou studentské projekty jako formule nebo motorky a další

technické projekty. Zároveň chceme využít toho, že naše fakulta bude slavit 160 let, takže

to bude i oslava výročí.

Akci připravujeme již od podzimu. Hledáme firemní partnery i komunikujeme se školou.

Máme záštitu rektora i děkana FS. Důvod proč tu žádáme je, že nám nevyšla dotace od

Prahy 6, takže se potýkáme s nedostatkem peněz.

D. Lysenko: Proč máte zápornou bilanci?

K. Kobrlová: Jednáme s dalšími firmami a vize je, že nás podpoří, příjmy jsou psané pouze

ty co jsou potvrzené. Pokud dostaneme méně peněz, tak budou poníženy propagační

předměty.
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Usnesení 2024-03-04:

Studentský Parlament Studentské unie ČVUT schvaluje žádost o čerpání z Fondu projektů

pro účely projektu Strojárna žije zaslanou do konference Parlamentu dne 07.03.2024 v

00:01.

OHP: 14; 11:0:3→ Usnesení bylo přijato

11. Představení GJF a Klub Betlémská (vede: K. Pilná, typ: informace, čas:

15 minut)

K. Pilná: Děkuji. Galerie Jaroslava Fágnera se otevřela a byla jsem požádána její ředitelkou,

jestli by námmohla o tom něco povědět. Ráda by vám spolu s Šimonem a Josefem

představili jejich prostory a budou rádi, když tam přijdete.

K. Pláčková: Slyšel někdo o galerii, než to zmínila Kateřina? Je to barák, který je nejstarší v

ČVUT. Chtěli jsme tam vytvořit studentský hub. Od loňského ledna to vedeme. Máme tam

výstavu o bydlení. Bude tam také výstava o dočasném využívání ve městech. První

výstava začala loni v červnu. Kromě výstav jsme zrealizovali foajé. Je tam knihkupectví o

architektuře, studovna, kammůže kdokoliv přijít v otevírací době pokud tam není další

akce. Ten prostor se dá využívat i pro další akce. Je tam stůl, kde mohou schůzovat kluby.

Budeme vytvářet ceník. Pokud to bude v otevírací době, tak by to bylo zdarma a mimo

otevírací dobu záleží kolik s tím bude práce. Dále se tam otevřel dole bar a kavárna.

Š. Kotmel: Ahoj, my jsme si pronajali spodní prostory, kde jsme vytvořili studentský klub.

Jsou tam prostory, které se dají využívat na různé akce. Studenti a zaměstnanci mají u nás

slevu 15 % na základní sortiment. Náš cíl je areál oživit. Pracujeme na tom, aby ten areál

betlémské kaple žil nějakým studentským životem. V tuto chvíli je tam 100 míst z toho 80

na sezení. V hlavním prostoru se dá udělat večírek pro cca 60 lidí. Venku bude zahrádka s
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80 místy. Budeme moc rádi, když budete chtít přijít k nám. Máme nějakou techniku,

kterou také můžeme poskytnout. Do budoucna jednáme s ČVUT ohledně sklepu, kde by se

daly dělat další akce a doufáme, že se tento prostor také otevře do budoucna veřejnosti. V

průběhu tohoto roku se nám to snad podaří. Jedná se o kavárnu přes den a bar a pivnice

přes noc. Točíme budvar 32 a speciály. Otevírací doba je od jedné do půlnoci a v pátek a

sobotu do jedné ráno.

Vedle v Betlémské se dělají promoce, takže chceme toto propagovat, že se půjde před/po

promoci na pivo - určitě je to možnost.

*přeskakuje se zpět na bod 6

12. Různé (vede: M. Jirmanová, typ: informace, čas: dle potřeby)

M. Jirmanová: Pokud všichni souhlasí, tak si prezentování výroček necháme na příště.

M. Jirmanová děkuje za účast a ukončuje zasedání ve 21:07
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